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Z A P I S N I K 
sa 303. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. svibnja 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Dražen Rački, JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 

Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i 

uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ 

Grada Delnica, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Alen Udovič, direktor GSC 

Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa Pomoć u kući i Osobni asistent, Tihana Ljubojević, 

pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Izrađeno je i dostavljeno izvješće o utrošenim sredstvima prema Ministarstvu.  

- Narudžba novih knjiga od dvije nakladničke kuće.  

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“ na temu gostovanja Mire Gavrana u Delnicama.  

- Napravljen je i poslan popis za nabavu nove građe prema dobavljaču.  

- Napravljen je uvid u korištenje knjižne građe i posudbu. Poslane su opomene za povrat knjiga 

a za oštećene knjige poslane su ponude s rabatom. 

- Dogovor s računovodstvom o knjiženju nekih vrsta rashoda i usklađivanje s Odsjekom za 

financije. 

- Odrađena je Pričaonica priča i Kreativna radionica.  

 
ĐULIO JUSUFI 

- Odrađeno je potpisivanje Kolektivnog ugovora za Dječji vrtić „Hlojkica“. 

- Danas završava natječaj za restauraciju kočije. Otvaranje ponuda je idući tjedan. 

- Napravljeni su JOPPD obrasci za neoporezive isplate za prethodni mjesec. 

- Radilo se na jednostavnoj nabavi za geodetske  usluge. 

- Izvršene su isplate za volontere. 

- Izlistane su kartice potraživanja odnosno dužnika vezano za opomene i ovrhe 

- Isplata stipendija. 

- Knjiženja stanova sa stanarskim pravom. 

- Rađeno je na fakturama za predizborne kampanje. 

- Održana je prezentacija aplikacije za registar nekretnina, djelomično i za porez na nekretnine. 

Uskoro se kreće s registrom nekretnina. 

- Radi se na natječaju mjere 4.7.1.  za Knjižnicu i igralište u suradnji s KTD Risnjak – Delnice. 

- Poslano je pismo namjere prema JU „Priroda“ vezano za partnerstvo na natječaju „Promicanje 

održivog razvoja prirodne baštine“. 



 
NIKOLINA MUHVIĆ 

- Poslane su obavijesti vijećnicima da trebaju vratiti zadužena tablet računala. 

- Objavljeni su rezultati natječaja za financiranje javnih potreba u 2017. godini na Web stranici i 

oglasnoj ploči. Prijaviteljima kojima nisu odobrena sredstava javnih potreba poslane su odluke 

o neodobravanju sredstava. 

- Izrada rješenja o jednokratnim pomoćima korisnicima koji su odradili pomoć. 

- Sukladno zapisnicima povjerenstva za procjenu izrađeni su odluke i ugovori o pokroviteljstvu. 

- Na zahtjev Ministarstva državne imovine poslana je građevinska dozvola jer se jučer trebao 

održati sastanak i donijeti odluka o darovanju Doma HV.  

- Izrada tabularnih izjava. 

- Poslana je opomena putem e-maila zbog neuplaćene tri zadnje rate. 

 
GORDANA PISKAČ 

- U roku su dobivena tri zahtjeva javnopravnih tijela na izradu UPU-a. Izrađena je odluka o 

pokretanju javne rasprave. Tekst javne rasprave je poslan na objavu. 

- Vezano za izradu projekta energetske učinkovitosti zgrade „Kuglana“ i Dom u Brodu na Kupi 

čeka se povratak ugovora i odaziv projektanata da krenu sa snimanjem postojećeg stanja. 

- Pristigle su ponude za sprave u parku i stepenice prema Lovačkom domu. Izrađen je ugovor za 

sprave i poslan izrađivaču. Natječaj za stepenice je poništen jer je došla puno veća ponuda tako 

da će se ići u djelomičnu sanaciju bez postave ograde. 

- Poslan je odgovor na upit Sportske zajednice. 

- Odgovoreno je PGŽ o ulaganjima u infrastrukturu poslovnih zona.  

- Napravljen je dogovor na terenu oko postave City lighta. 

 
ALEN UDOVIČ 

- Košnja trave. 

- Postavljena je plastična podloga u multifunkcionalnoj dvorani.  

- Održan je sastanak sa zavodom u vezi urbanističkog plana.  

- Jučer je bio sastanak s izvođačem u vezi skakaonica k8 i k15-. Izgradnja kreće 22.5. 2017. 

godine. 

- Sastanak u Upravnom odjelu za kulturu, sport i tehničku kulturu PGŽ. 

- Pripreme za Dan otvorenih vrata koji će se održati 21.5.2017 godine gdje će naši posjetitelji po 

izuzetno popularnim cijenama moći koristiti naše usluge. Sve je organizirano u svrhu promocije 

objekata i usluga. 

 
DRAŽEN RAČKI 

- Vježbe s kemijskim odijelima. 

- Pospremanje nakon proslave Dana Sv. Florijana.  

- Izrađena je statistika intervencija. 

- Generalno čišćenje jednog kamiona. 

- Izmjene prednjih guma na autokošari.  

- Punjenje boca izolacionih aparata. 

- Košnja trave trimerom. 

- Pranje i preslagivanje prednje garaže. 

 
MIRNA JANEŠ 

- Izrađeni su i dostavljeni zahtjevi za isplatom sredstava prema svim JLS za pomoć u kući, 

logopedicu i osobnu asistenciju u nastavi. 

- Intervjuirano je devet potencijalnih gerontodomaćica u Gardu Bakru od kojih su dvije ušle u uži 

izbor. Čekamo povratnu informaciju. 

- Danas će biti završen izvještaj prema nadležnom Ministarstvu u vezi provođenja natječaja 

prijevoz krajnjih korisnika. 

- Izrađene su i dostavljene fakture prema privatnim korisnicima. 



- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Pružene su sve usluge. 

 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Potpisan je novi Kolektivni ugovor na četiri godine. 

- Druženje s dvije talijanske skupine iz riječkog vrtića. 

- Tematski smo vezani za Majčin dan. 

- Pripreme za završnu priredbu i odlazak predškolaca. 

- Pripreme za Dječju olimpijadu na Viškovu. 

 
PETAR HRG 

- Sastanak s GSC i skijašima na temu nabavke topa za umjetno zasnježenje. 

- Ovaj tjedan se radilo na specifikaciji i popisu drvene turističke signalizacije na području grada. 

Preostalo je još popisati Brod na Kupi. 

- Došao je ugovor HTZ za sufinanciranje oglašavanja pa ćemo u tijeku ove godine tri puta po dva 

tjedna imati Jambo plakate prije Lučkog i kod Tower centra u Rijeci.  

- Održan je Okrugli stol na temu športskog turizma Kupske doline. Zamolio je sastanak na istu 

temu jer u novinama nije lijepa slika ni TZ ni Grada izašla van. Moramo vidjeti što učinit da se 

to promijeni.  

- Prisustvovali smo na regionalnom sajmu kontinentalnog turizma gdje smo imali štand sa svojim 

materijalima. 

- Pomoć pri pisanju prijava ugostiteljima kako bi mogli aplicirati na natječaje.  

 

IVA ŽAGAR 

- Ovaj tjedan napravljene su fakture za javne površine. 

- Radilo se na pripremi materijala za Skupštinu društva. 

- Poslani su pozivi na dostavu ponuda za radove u Brodu na Kupi i u Kuželju, Hrvatskom i oko 

doma u Crnom Lugu. Rok je 17.5.2017. godine. 

- Kosile su se površine po Delnicama i na groblju u  Kuželju. 

- Posađene su gredice u Brodu na Kupi i u Kuželju. 

- Redovno održavanje javnih površina. 

- Pražnjenje kanti za smeće. 

- Odabrana je najpovoljnija ponuda za radove na platou ispred mrtvačnice u Delnicama. S 

najpovoljnijim ponuđačem sklopit će se ugovor. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- U ponedjeljak je obiđen teren s izvođačem radova u vezi sanacije udarnih rupa u Delnicama, 

Lučicama, Turnima, Brodu na Kupi i u Čednju. 

- Otvaranje, pregled i ocjena ponuda za dobavu i postavu sprava na trim stazi. 

- Otvaranje, pregled i ocjena ponuda za prilazne stepenice za Lovački Dom. 

- Napravljena je dokumentacija za nadmetanje za izradu glavnog projekta tržnice. Danas se 

objavljuje poziv za dostavu ponuda. 

- Upiti stranaka vezano na porez na nekretnine, prezentacija programa i registar nekretnina. 

- Izrada suglasnosti za predizborne skupove na javnim površinama. 

- Dopuna dokumentacija za projekt e županija. 

- Odgovor Poreznoj upravi za linijski prijevoz. 

- Radi se dokumentacija za javnu nabavu za Goransku ulicu. 

- Danas će biti napravljena odluka za pokretanje postupka javne nabave. 

- Napravljen je ugovor o građenju za cestu Kendar. Ishodovanje ponuda za nadzor. 

- Napravljen je ugovor za električnu energiju. 

- Napravljen je popis neispravne javne rasvjete i dat je nalog za popravak. 

- Prisustvovali smo iskolčenju kod zgrade u Lujzinskoj ulici. 

- Održan je sastanak s MUP-om, Hrvatskim cestama i projektantom vezano za pješačke prijelaze 

na Lujzinskoj cesti. Dogovorena je izrada projekta a Hrvatske ceste izradit će financijsku 

konstrukciju. 



- Ovrhe za komunalnu naknadu.  

- Računi za zgradu Gradske uprave. 

- Postupak javne nabave za cestu Podgora.  

 

 
Dovršeno u 8,30 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


